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Zwracam sig z uprzejn4 proSb4 o informacjg dotycz4c1 dalszych plan6w budowy

altematnvnej drogi l4cz4cej osiedle Michelin z Pofudniem w ramach bud:2etu Miasta na 2019

rok. Z uwagi na licme pytania mieszkanc6w jak w chwili obecnej wygl4da proces planowania

wspomnianego l4cznika drogowego miedzy osiedlami proszg o wznriankowan4 informacjg.


